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Gemeente zijn  - ik ben een kind van God 

 

Het is ondertussen ruim een week geleden dat Israël onder vuur is genomen door 

terreurorganisatie Hamas vanuit de Gazastrook. Honderden doden – ik geloof dat er 

honderdvijftig Israëli’s krijgsgevangen zijn genomen, waaronder vrouwen en kinderen. Ik 

neem aan dat je het nieuws een beetje gevolgd hebt.  

 

Natuurlijk veroordeel ik dit geweld. Hamas is hier de agressor en Israël degene die 

aangevallen wordt. Daar zijn de meeste mensen het het wel over eens.  

 

Ik weet nog dat ik tegen Marina zei: ‘nu weet je één ding zeker, Israël gaat terugslaan, 

vergelden. En ze zullen vele malen harder terugslaan, dan dat ze geraakt zijn.’ 

 

En de beelden van het lijden zijn niet om aan te zien. Moeders huilen vanwege hun 

gedode kinderen. Er zijn vele gewonden. Het leed is niet te overzien. Een humanitaire 

ramp. Het is oorlog! 

 

En ik bemerkte bij mezelf dezelfde droefheid, die ik ook voelde toen Rusland Oekraïne 

binnenviel. Oekraïne en Israël zijn degenen die worden aangevallen. Mijn sympathie gaat 

uit, om meerdere redenen naar Oekraïne en Israël. 

Ik geloof in vrijheid – democratie – en in de rechtstaat.  

 

Israël is bovendien het volk dat onze redder, Jezus Christus, heeft voortgebracht. We 

delen een groot stuk gezamenlijke geschiedenis. Er is een vanzelfsprekende 

verbondenheid. 

 

Maar ik kan niet blij zijn als zij op hun beurt weer slachtoffers maken. Ik kan niet blij met 

Russische en Palestijnse doden. Ik begrijp de dynamiek. Maar mijn hart huilt. Het doet 

me verlangen naar de tijd die nog komen gaat, de tijd waar Jezus ons leerde om voor te 

bidden. 

 

Matteüs 6 
[10] laat uw koninkrijk komen, 

laat uw wil gedaan worden 

op aarde zoals in de hemel. 

 

Zou dat niet geweldig zijn? 

 

In Openbaring 21 lezen we wat meer over onze toekomst, wat meer uitleg over Gods wil. 

 
[3] Ik hoorde een luide stem vanaf de troon, die uitriep: ‘Gods woonplaats is onder de 

mensen, Hij zal bij hen wonen. Zij zullen zijn volken zijn en God zelf zal als hun God bij 

hen zijn. [4] Hij zal alle tranen uit hun ogen wissen. Er zal geen dood meer zijn, geen 

rouw, geen jammerklacht, geen pijn, want wat er eerst was is voorbij.’ 
[5] Hij die op de troon zat zei: ‘Alles maak Ik nieuw!’  

 

Zullen we samen het ‘Onze Vader’ bidden? 

 

Onze Vader die in de hemel zijt, 

Uw naam worde geheiligd. 
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Uw koninkrijk kome. 

Uw wil geschiede, op aarde zoals in de hemel. 

Geef ons heden ons dagelijks brood. 

En vergeef ons onze schulden 

zoals ook wij onze schuldenaars vergeven. 

En leid ons niet in verzoeking, 

maar verlos ons van de boze. 

Want van U is het koninkrijk 

en de kracht en de heerlijkheid 

in eeuwigheid. Amen. 

 

De afgelopen twee weken hebben we gastsprekers gehad. Eerst Jim Thomas en vorige 

week Henk Rothuizen. Het zijn beide mannen van wie je gezien hun leeftijd mag 

verwachten dat ze spreken met wijsheid. Jim is 77 jaar oud en Henk 74.  

En ze brachten allebei een boodschap, die je ook simpel of eenvoudig zou kunnen 

noemen. Ik wil hier even bij stilstaan, omdat ik denk dat dit niet zonder betekenis is. 

Waarom spreken twee mannen op leeftijd over de dingen waarover ze gesproken 

hebben?  

 

Ik ga je mijn samenvatting in twee zinnen geven van hun preken.  

 

Eerst de boodschap van Jim.  

Hij stelde eigenlijk een vraag. De vraag was: wat betekent het om gered te zijn? 

- Is het een ‘kaartje naar de hemel’ of 

- Is het het begin van een reis samen met God, waarin we steeds meer van Hem, 

van het Leven leren begrijpen, steeds meer delen in het Leven dat Hij ons geeft?  

 

Dan mijn samenvatting van de boodschap van Henk. 

- Kun jij je nog verwonderen over God? Kan Hij je nog verrassen met zijn liefde, 

met wie Hij is? of 

- Heb je God zo in jouw theologische kaders geperst, dat Hij aan jouw 

verwachtingen moet voldoen? 

 

Heel opmerkelijk dat ‘twee wijze mannen op leeftijd’ ons wijzen op het eenvoudige leven 

samen met God. Leven met God zoals een kind met zijn vader – vol vertrouwen.  

 

Geloven, niet zozeer als een intellectuele oefening, maar geloven als een oefening van 

vertrouwen. En hoe meer we God vertrouwen, hoe meer we van Zijn leven kunnen 

ontvangen. 

 

We hebben ook de afgelopen weken, vanwege het opdragen van Sophie, Jelle en Daan 

de teksten waarin Jezus de kinderen als voorbeeld stelt. 

 

Marcus 10 
[13] De mensen probeerden kinderen bij Hem te brengen om ze door Hem te laten 

aanraken, maar de leerlingen berispten hen. [14] Toen Jezus dat zag, wond Hij zich erover 

op en zei tegen hen: ‘Laat de kinderen bij Me komen, houd ze niet tegen, want het 

koninkrijk van God behoort toe aan wie is zoals zij. [15] Ik verzeker jullie: wie niet als een 

kind het koninkrijk van God ontvangt, zal er zeker niet binnengaan.’ [16] Hij nam de 

kinderen in zijn armen en zegende hen door hun de handen op te leggen. 
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Deze tekst – wie niet als een kind het koninkrijk van God ontvangt, zal er zeker niet 

binnengaan – duidt op een soort vanzelfsprekendheid.  

 

Een kind komt niet op basis van een intellectuele afweging tot een keuze. Een kind gaat 

niet eerst argumenten voor en argumenten tegen verzamelen. Een kind staat 

eenvoudigweg open om liefde te ontvangen. In hulpeloosheid laat een kind zich 

liefhebben en verzorgen door zijn ouders. En het geniet ervan! 

-wie niet als een kind het koninkrijk van God ontvangt, zal er zeker niet binnengaan -  

Het is een uitnodiging om Gods liefde te ontvangen. Zoals een kind de liefde van zijn 

ouders ontvangt, zo mogen wij de liefde van de Vader ontvangen. In een soort 

hulpeloosheid, in een soort nederigheid. Dat is Gods Koninkrijk. 

 

Openbaring 21 
[3] Ik hoorde een luide stem vanaf de troon, die uitriep: ‘Gods woonplaats is onder de 

mensen, Hij zal bij hen wonen. Zij zullen zijn volken zijn en God zelf zal als hun God bij 

hen zijn. [4] Hij zal alle tranen uit hun ogen wissen. Er zal geen dood meer zijn, geen 

rouw, geen jammerklacht, geen pijn, want wat er eerst was is voorbij.’ 
[5] Hij die op de troon zat zei: ‘Alles maak Ik nieuw!’  

 

Zie je hoe relationeel Gods koninkrijk is? 

Hij zal bij hen zijn. 

Hij zal alle tranen uit je ogen wissen – verlang je daar naar? 

Geen dood, geen rouw, geen jammerklacht, geen pijn meer 

 

Wij zijn Gods kinderen. Niet zozeer omdat we op het juiste moment de juiste keuze 

hebben gemaakt. We zijn Gods kinderen ‘als we worden als kinderen’ – als we de realiteit 

omarmen – als we leven in Gods realiteit - als we ons laten liefhebben en verzorgen door 

de Vader. 

 

1 Johannes 4 
[7] Geliefde broeders en zusters, laten wij elkaar liefhebben, want de liefde komt uit God 

voort. Ieder die liefheeft is uit God geboren en kent God. [8] Wie niet liefheeft kent God 

niet, want God is liefde. [9] En hierin is Gods liefde ons geopenbaard: God heeft zijn enige 

Zoon in de wereld gezonden, opdat we door Hem zouden leven. [10] Het wezenlijke van 

de liefde is niet dat wij God hebben liefgehad, maar dat Hij ons heeft liefgehad en zijn 

Zoon heeft gezonden om verzoening te brengen voor onze zonden. 

 

Het is de ‘God die Liefde is’, die het initiatief neemt. Wij mogen zijn liefde ontvangen. Dat 

is wat kinderen doen – ontvangen – daar begint onze reis samen met God. 

 

En als we zijn liefde ontvangen, ontstaat er ruimte voor wat bijzonders: 

 

1 Johannes 4 
[11] Geliefde broeders en zusters, als God ons zo heeft liefgehad, moeten ook wij elkaar 

liefhebben. [12] Niemand heeft God ooit gezien. Maar als we elkaar liefhebben, blijft God 

in ons en is zijn liefde in ons tot volmaaktheid gekomen. [13] Dat wij in Hem blijven en Hij 

in ons, weten we doordat Hij ons heeft laten delen in zijn Geest. 

 

De liefde die we van God ontvangen, mogen we ook weer uitdelen, ‘elkaar liefhebben’ 
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Johannes beschrijft een prachtige dynamiek, ‘als we elkaar liefhebben, blijft God in ons.’  

En in die dynamiek, waarin we ontvangen en geven, delen we in zijn Geest. Het is in de 

dynamiek van ontvangen en geven dat de Heilige Geest voorziet.  

 

God voorziet door zijn Geest! 

 

1 Johannes 4 

 [14] En we hebben zelf gezien waarvan we nu getuigen: dat de Vader zijn Zoon gezonden 

heeft als redder van de wereld. [15] Als iemand belijdt dat Jezus de Zoon van God is, blijft 

God in hem en blijft hij in God. [16] Wij hebben Gods liefde, die in ons is, leren kennen en 

vertrouwen daarop. God is liefde. Wie in de liefde blijft, blijft in God, en God blijft in hem. 

 

AMEN 

 


